
Zápis z 15. zasedání Zastupitelstva obce Včelná
konaného dne 24.8.2015 od 16,00 hodin v zasedací místnosti obecního úřadu

Navržený program jednání:

1. Schválení programu jednání

2. Jmenování ověřovatelů zápisu

3. Kontrola usnesení ze 14. zasedání ZO

4. Výběr zhotovitele stavby "Chodník a autobusová zastávka

u silnice III/00354 v k.ú.Včelná – Pod tratí"

5. Diskuze

Přítomní zastupitelé:
1) Ing. Jarmila Mandžuková – starostka
2) Mgr. Kamil Feitl – místostarosta
3) Ing. Alice Nejedlá
4) Ing. Karel Pokorný
5) Miroslava Stránská
6) Michal Šlinc (přišel po schválení 

programu jednání) 
7) Roman Zajíček

Omluvení zastupitelé:
 Petr Průša
 Ing. Stanislav Pražák

Další zúčastněné osoby:
–

Zasedání zahájeno v 16:00 hodin.

1. Zasedání zahájila a řídí jej starostka obce Ing. Jarmila Mandžuková.
Program jednání schválen jednohlasně: 6 pro – 0 proti – 0 se zdrželi.

2. Ověřovateli zápisu jmenováni: Ing. Karel Pokorný, Miroslava Stránská

3. Kontrola usnesení ze 14. zasedání:
2/14/2015 – nařízení obce č. 1/2015 bylo vyvěšeno na úřední desce
3/14/2015 – návrh kupní smlouvy připraven a předán druhé smluvní straně
5/14/2015 – čeká se na ověření nového geometrického plánu
6 a 7/14/2015 – darovací smlouvy s obcí Boršov podepsány
8/14/2015 – smlouva zatím druhou stranou nepodepsána
10 a 11/14/2015 – smlouvy zatím nepodepsány druhou stranou
12/14/2015 – kupní smlouva podepsána, podán návrh na vklad do KN

4. Starostka předkládá zápis komise k výběru zhotovitele stavby "Chodník a autobusová zastávka
u silnice III/00354 v k.ú.Včelná – Pod tratí". Nabídku podalo 5 firem v cenovém rozmezí 1,19 až 
1,89 mil. Kč včetně DPH. Výběrová komise doporučila jako nejvhodnější nabídku firmy Kulhánek –
Mařík, České Budějovice s nejnižší nabídkovou cenou 1,32 mil. Kč včetně DPH.
Návrh usnesení č. 1/15/2015: "Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje zhotovitele veřejné 
zakázky 'Chodník a autobusová zastávka u silnice III/00354 v k.ú.Včelná – Pod tratí ' firmu 
Kulhánek – Mařík, stavební firma, spol. s r.o., J. Š. Baara 1765/44, České Budějovice."
schválen hlasováním 7 pro – 0 proti – 0 se zdrželi.

5. Diskuze:
a) Starostka informuje o zveřejnění výzvy k podání nabídky „Zpevněné plochy a oplocení KD 

Včelná“
b) Místostarosta Mgr. Kamil Feitl informuje o postupu prací výměny plynovodu v Nádražní ulici, 

kterou zajišťuje firma E.ON. Po ukončení díla vyvolají se starostkou jednání se zástupci E.ONu
a SÚS Jihočeského kraje ohledně špatného stavu této komunikace. 

c) Mirka Stránská se dotazuje, zda je vedená evidence správních stavebních rozhodnutí, tedy 
územních řízení či stavebních povolení, aby se neopakovala situace s propadlým územním 
rozhodnutím na stavbu kanalizace ve Čtyřech chalupách.
Starostka uvádí, že se vysloveně písemná evidence nevede, ale zajistí její zavedení.



Zasedání ukončeno v 16:30 hodin.

Zapsala: Ing. Jarmila Mandžuková dne 25.8.2015

Ověřovatelé: Ing. Karel Pokorný .............................................. 

Miroslava Stránská        ..............................................

Starostka:   Ing. Jarmila Mandžuková ..............................................
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